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Dagsorden:  

 
1. Valg af dirigent og referent 

2. Bestyrelsens beretning ved formanden 
3. Fremlæggelse af regnskab 

4. Behandling af indkomne forslag 
5. Fastsættelse af kontingent 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer: på valg er Jonathan Nicholson, ønsker 

ikke genvalg. Lisbeth Horn 
7. Valg af 2 suppleanter for 1 år 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant for 1 år 
9. Eventuelt 

 
 

 
Ad 1 

 
Børge Nissen er valgt som dirigent 

Rikke Goerlich er valgt som referent 
 

Generalforsamlingen er indkaldt i rette tid og mødet kan startes   

 
Der er ikke indkomne forslag, derfor udgår punkt 4. 

 
Ad 2:  

 
Vi er cirka 90 betalende medlemmer til Vejlauget. Der burde være et 

potentiale for det dobbelte.  
Nye beboere får et brev fra Vejlauget, så de har mulighed for at være med til 

at vedligeholde deres vej.  
 

Der skal nok bankes på nogle døre, så folk kan være mere med. Spørg gerne 
din nabo, om vedkommende også er med.  

 
Vi holder vores fokus på vedligehold af vejene. Det er det, Vejlauget er til for.   

Ud fra økonomiske betragtninger er det bedst, at vi selv vedligeholder.  

Dette, selvom vi må tage nogle beslutninger, der også kan koste lidt.  
 

Vores gode, gamle traktor kunne ganske enkelt ikke mere.  



 

Derfor er den blevet solgt og en ny, ’gammel’, traktor er blevet købt.  
 

Vejhøvlen er også blevet renoveret, så den også kan gøre sit arbejde.  
 

Det grundlæggende er således blevet varetaget.  
 

I forhold til Svinbovej har vi også været i gang.  
 

Der er meget trafik og den har været i så dårlig stand, at trafikken automatisk 
har forsøgt at komme via andre veje. Kommunen har været i dialog. Så snart 

de sidste træer er fældet og fjernet fra skoven vil den sidste del af Svinbovej 
blive ordnet. Fremtiden byder på, at det ikke bare bliver huller, der bliver fyldt 

op, men en genetablering.  
 

Læs gerne www.vejlauget.com 

 
Her vil I kunne se alle referater etc. Det gør det gennemskueligt at se, hvad 

der bliver arbejdet med.  
 

Genåbning af Ellestien har bestyrelsen fået som et ønske. Det arbejdes der 
stadig med . Lisbeth Horn har haft tlf kontakt med kommunen, der er ikke 

kommet noget skriftligt svar. Pt venter vi på at kommunen skriver hvad de 
faktisk vil, vi fortsætter med at se, hvordan det kan blive muligt.  

 
 

Der lyder ros fra salen til både hjemmeside og specielt området omkring 
Svindbovej.  

 
 

Beretningen er taget til efterretning og godkendt.  

 
Ad 3:  

 
 

Regnskab fremlægges og godkendes. 
Vedhæftes.  

 
Ad 4:  

Der er ikke kommet forslag, punktet udgår.  
 

 
Ad 5:  

 
Fastsættelse af kontingent:  

 

http://www.vejlauget.com/


I forhold til det antal medlemmer vi har nu, mener vi ikke at kontingent skal 

sættes op.  
 

Bestyrelsen foreslår at vi fastholder kr. 500,- årligt.  
 

Kontingent er vedtaget. 
 

Ad 6:  
 

Valg af bestyrelsesmedlemmer:  
 

Formand: Thor Bramsen, ikke på valg 
Næstformand: Jacob Troelsen, ikke på valg 

Kasser: Henrik Kaae, ikke på valg 
Medlen: Børge Nissen, indtræder som afløser for Jonathan M. Nicholson 

Medlem: Lisbeth Horn, genvalgt  

 
Ad 7:  

 
Valg af 2 suppleanter for 1 år.  

Palle Nyberg 
Mikkel Troelsen 

 
Ad 8: 

 
Valg af revisor 

Palle Nyberg 
 

Suppleant 
Jens Hansen  

 

Ad 9: 
 

Eventuelt 
 

Støvgener er jo altid et emne. Der blev diskuteret, hvordan det evt kan løses 
fremover. Evt mod ekstra betaling?  

 
Hvordan er planerne mht grus? Der kommer stabilgrus i løbet af kort tid.  

 
Grene og buske ved hjørner er også stadig en udfordring.  

 
Der opfordres igen til at tale med din nabo, hvis vedkommende har for brede 

buske eller andet, der kan genere dit udsyn 
 

Gf afsluttes og dirigenten takker for god ro og orden. 


